
中恒IMPS-B10200室内壁挂通信电源柜48V60A

产品名称 中恒IMPS-B10200室内壁挂通信电源柜48V60A

公司名称 山东格伦德电源科技有限公司

价格 .00/个

规格参数 中恒:IMPS-B10200

公司地址 山东省济南市历城区山大北路19号幢1302室58号

联系电话  18366068668

产品详情

中恒IMPS-B10200室内壁挂通信电源柜48V60A

IMPS-B10200 中恒-48V60A室内壁挂通信电源柜 IMPS-B10200IMPS-B10200
中恒-48V60A室内壁挂通信电源柜 IMPS-B10200通信电源产品IPS壁挂电源系统

IPS系列壁挂电源是一种紧凑、高效、高可靠性的直流小容量电源系统，体积小巧，模块化设计方便系统
安装和拆卸，*大容量200A。系统由直流配电单元、交流配电单元、监控器单元、整流器单元组成。应用
领域

系统容量适中，体积小便于安装，广泛应用于移动基站、综合接入网点、室内分布等多种应用场景。

宽电压输入范围（90VAC～300VAC）

高效率高功率因数

2级低压脱离，脱离参数可设置

模块工作温度范围宽（-15℃～50℃）

模块热插拔功能

先进的负载均流技术

模块化设计，易扩容

RS-232或RS485通讯接口实现智能型三遥功能

远程管理：可以通过网口、Modem、RS232、RS485实时远程监控。



真正全正面操作。

安装灵活，适用于室内机房/楼道/屋檐下壁挂安装。

IMPS-B10200 Zhongheng-48V60A Indoor Wall-mounted Power Supply Cabinet IMPS-B10200IMPS-B10200
Zhongheng-48V60A Indoor Wall-mounted Power Supply Cabinet IMPS-B10200Communication Power Supply
ProductsIPS Wall-mounted Power Supply SystemIPS series wall-mounted power supply is a compact, efficient and
highly reliable DC small capacity power supply system. It is compact in size and easy to install and disassemble with
modular design. Its maximum capacity is 200A. The system consists of DC distribution unit, AC distribution unit,
monitor unit and rectifier unit.application areaThe system has moderate capacity, small size and easy installation. It is
widely used in mobile base station, integrated access network, indoor distribution and other application
scenarios.Wide Voltage Input Range (90VAC~300VAC)High efficiency and high power factorLevel 2 low voltage
detachment, detachment parameters can be setThe working temperature range of the module is wide (-15
~50)Module Hot Plug-in FunctionAdvanced Load Sharing TechnologyModular design, easy to expandRS-232 or
RS485 Communication Interface to Realize Intelligent Three Telemetry FunctionRemote management: Real-time
remote monitoring can be achieved through network ports, Modem, RS232 and RS485.Really full front
operation.Flexible installation, suitable for indoor computer room / corridor / eaves wall hanging installation.IMPS-
B10200 中恒-48V60A室内壁挂电源柜 IMPS-B10200
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